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28 června, 2023

Herec Jim Caviezel říká, že film odhalující obchodování
s dětmi je obrovskou zbraní proti zlu

necenzurovanapravda.cz/2023/06/herec-jim-caviezel-rika-ze-film-odhalujici-obchodovani-s-detmi-je-obrovskou-
zbrani-proti-zlu

V dalším z rozhovorů k připravovanému filmu, který bude mít v USA
premiéru již příští týden v úterý, hovoří jak herec, který ztvárnil hlavní
postavu, tak bojovník proti obchodování s dětmi Tim Ballard, jehož
Jim Caviezel ve filmu ztvárnil.

Je velmi nepravděpodobné, že by se film dostal do kin kdekoli v EU,
protože mnohé v něm vyslovené pravdy zcela otevřeně poukazují na
to, že obchodování s dětmi velmi podporuje zvrácený systém, který
ovládl politiku nejen v USA, ale také v Evropě.

Jim Caviezel, křesťanský herec známý z filmu Umučení Krista, řekl,
že chce, aby jeho nadcházející thriller „Sound of Freedom“ vrhl
světlo na realitu obchodování s dětmi ve Spojených státech a
varoval rodiče před tím, co nazval „pedofilní agendou“, která byla
prosazována po celá desetiletí.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/06/herec-jim-caviezel-rika-ze-film-odhalujici-obchodovani-s-detmi-je-obrovskou-zbrani-proti-zlu/
https://www.zerohedge.com/political/actor-jim-caviezel-says-movie-exposing-child-sex-trafficking-huge-weapon-against-evil
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Ve filmu hraje Caviezel Tima Ballarda, agenta ministerstva pro vnitřní
bezpečnost, který po záchraně malého chlapce před obchodníky s
lidmi zjistí, že chlapcova sestra je stále v zajetí. Opustí svou práci a
riskuje svůj život, když se vydává na misi hluboko do džungle
Kolumbie, aby zachránil dívku.

V rozhovoru  Caviezel a skutečný Tim Ballard řekli, že to, co film
zobrazuje, i když je to temné a znepokojující, je založeno na
skutečných událostech a lidech.

„Řeknu, že je to pravdivý příběh, absolutně,“ řekl Caviezel
moderátorovi Janu Jekielkovi. „Každá postava je skutečná. Každý
padouch je skutečný.“

„Na konci filmu ukážeme všechny dobré lidi, špatné hochy, děti
a řekneme, kde jsou dnes,“ řekl Ballard.

„Víme, kde jsou. To jsou opravdové děti, každé z nich. Některé z
nich pracují pro nás. Některé z nich skutečně zachránily jiné děti
před obchodováním s lidmi jako mladí dospělí.“

V roce 2013 Ballard opustil svou vládní práci, aby založil Operation
Underground Railroad (OUR), neziskovou organizaci pracující s
donucovacími orgány po celém světě na záchraně dětí před
vykořisťováním a na pomoci přeživším zotavit se.
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Působí v místech, kde nestabilita a konflikty činí ženy a děti
zranitelnějšími vůči obchodování s lidmi, včetně zemí jako Ekvádor,
Mexiko a Ukrajina.

Je tragické, že podle OUR jsou únosy a sexuální vykořisťování dětí v
těchto zemích poháněny rostoucí americkou zákaznickou základnou.

„Velká čísla: 150 miliard dolarů ročně je vyděláno na zádech
mužů, žen a dětí jako otroků,“ řekl Ballard a poznamenal, že asi 27
milionů lidí na celém světě žije v otroctví, z toho 6 milionů dětí.

„Odhaduje se, že 2 miliony těchto dětí jsou speciálně určeny
pro komerční obchod se sexem,“ pokračoval bývalý federální
agent.

„Spojené státy jsou číslo tři pro cílové země pro obchodování s lidmi,
číslo jedna v konzumaci videí znásilnění dětí a nyní se blížíme číslu
jedna ve výrobě materiálu o zneužívání dětí.“

V roce 2019 Ballard svědčil před senátním soudním výborem a tvrdil,
že rozšířená a posílená hraniční bariéra mezi USA a Mexikem
poskytuje účinný nástroj v boji proti těm, kteří se pokoušejí pašovat
děti do země za účelem jejich prodeje za účelem sexu.

Nyní se domnívá, že špatná ochrana hranic v zemích by mohla
být součástí širší agendy, která by tomuto lukrativnímu trhu
vyhovovala.

„Proč se v posledních dvou letech na jižní hranici objevilo více než
85 000 nezletilých dětí, které jsou dodávány sponzorům bez kontroly
pozadí, bez testů DNA?“ řekl.

„Tisíce těchto dětí se tam objeví samotných se jménem a číslem:
„Zavolejte na toto číslo, prosím, a odveďte mě k mému sponzorovi.“
Zavolají na číslo a objeví se.“
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„Tuto agendu prosazují i mainstreamová média šířící falešné zprávy.
Tato média je nenazývají pedofily. Chtějí tomu říkat dětmi
přitahované osoby nebo MAP,“ dodal.

„Sexualizace dětí, dávání práva na souhlas, vytlačování Boha ze
vzdělávání – všechny platformy, které organizované pedofilní
skupiny propagovaly, probuzená levice je nyní realizuje.“

Rodičům a znepokojeným Američanům Caviezel vzkázal, že jeho
film jim pomůže lépe pochopit realitu a to, co musí udělat, aby
ochránili své blízké.

„Film je velmi silný, protože vám ukazuje, jak běžně dochází k
obchodování s dětmi,“ řekl.

„Ale také vám to pomůže. Vyzbrojí vás, abyste věděli, jaké jsou
varovné signály. Matka a otec musí střežit své děti a chránit je. A
tím, že strkáte hlavu do písku, vaše děti neochráníte.“

„Když odtamtud odejdete, nevstanete stejně jako při Umučení Krista
nebo Schindlerově seznamu,“ dodal herec.

„A rozdíl mezi Schindlerovým seznamem a tímto filmem je ten, že
Schindlerův seznam přišel o 50 let později. My ten film děláme 
právě teď, v té době kdy se to děje. A to je obrovská zbraň proti zlu.“

Na závěr připomínám, že také EU požaduje, aby se již pedofilové
nenazývali tak jako dosud, ale jako „lidi se sexuálním zájmem o
děti.“ To také o této zločinecké organizaci mnohé vypovídá…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 4.9]
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